
Kuurne Leeft! Kuurne Feest!
Ons feestjaar 900 jaar Kuurne is op een bijzonder sterke wijze opgevat. Door gebruik te maken van ons rijk verenigingsleven en 
de initiatieven vanuit het gemeentebestuur legden we een jaar lang de focus op dit feestjaar. De oproep om zoveel mogelijk 
initiatieven te nemen, groot en klein, werd gretig opgevolgd. Met drie ankermomenten mooi verdeeld over de drie kernen.

St-Pieter
We kenden de meest wenselijke start. Op zaterdag een Weens 
concert, op zondag de gezellige volksreceptie. We voelden al de 
goesting om er een fantastisch jaar van te maken.

Centrum
Op 16 september openden we feestelijk de prachtig vernieuwde 
straten en pleinen. Een leuke sfeervolle openingsnamiddag 
werd gevolgd door de openingsreceptie op het marktplein. Nog 
nooit werden 900 hotdogs zo snel verdeeld. Gelukkig was onze 
horeca voorzien van voldoende drankjes. Wat een positieve 
sfeer.

Sente
Op 22 december kunnen we genieten van een Magisch Sente: 
vuur, licht en warmte. Een perfecte afsluiter van een bijzonder 
feestjaar. 

Nieuwe renovatiepremies in Kuurne
Met onze beleidsploeg ondersteunen we onze inwoners extra om 
hun huis te renoveren. Eén van de premies ondersteunt u om 
een nieuwe veilige verwarmingsketel te installeren. 

“Koolstofmonoxide of CO is het meest voorkomende giftige gas in 
huis. U ruikt het niet, u ziet het niet en u proeft het niet. Door die 
eigenschappen wordt de aanwezigheid vaak niet opgemerkt. Dat 
zorgt jaarlijks voor heel wat (dodelijke) slachtoffers. 

Vooral bij gebruik van oude verwarmingstoestellen in huis bestaat 
er een potentieel CO-gevaar. Met de gemeente geven we nu een 
premie aan wie zijn oude 
verwarmingsketel vervangen 
wil door een nieuw en veilig 
toestel”, vertelt N-VA-ge-
meenteraadslid Jeroen 
Dujardin.

Heraanleg ’t Stik tot een 
aangename plek voor jong en oud 
’t Stik midden de Seizoenwijk wordt heraangelegd. 
Er worden drie speelzones ingericht.

   een rustig spelzone met een glijbaan, speelkeuken en 
      evenwichtselementen

   een voetbalzone
    een avontuurlijker speelzone met een sliding, mandschommel 
en ravotheuvel

Alles wordt natuurlijk en avontuurlijk aangelegd. We leggen 
ook nieuwe wandelpaadjes aan en voorzien toegankelijke 
banken en verplaatsbare picknickbanken. 

Alle premies en 
voorwaarden vindt u 
op www.kuurne.be/ 
of via het woonloket 
in het Sociaal Huis 
van Kuurne.

Kuurne Leeft! 
Kuurne Feest!

Johan Bossuyt, 
voorzitter N-VA Kuurne
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Kerstmarkt
Op zaterdag 16 december verwelkomen wij u opnieuw met N-VA 
Kuurne in ons stalletje op de kerstmarkt. Wij verwennen u met een 
heerlijk streekbiertje.

Wie is James?
Stel jezelf even voor James: 

“Ik ben 67 jaar en woon samen met 
Els Leleu op de Brugsesteenweg 424 in 
Kuurne. Ik ben vader van drie dochters: 
Marie-Julie, Florence en Louise. Onder-
tussen ben ik ook grootvader van 5 klein-
kinderen. Arno is mijn fiere Amerikaanse 
Cocker.” 

James, vertel eens iets over je bezig-

heden, je interesses, je hobby's:

“Ik liet mijn zaak Parketcenter op Ter 
Ferrant over en ben dus met pensioen. Ik 
werk wel nog steeds enkele dagen in de 
toonzaal bij Parketcenter. Dat is dan ook 
een kans om onder de mensen te komen. 
Ik was ruim 30 jaar actief  in de parket-
sector en voelde mij daar steeds goed bij. 
Een klant helpen bij zijn decoratieve keu-
ze tot en met het oplossen van technische 
moeilijkheden, dat deed ik altijd graag. Ik 
heb mij altijd geëngageerd als vrijwilliger 
in het oudercomité en de ouderraad van 
de scholen van mijn dochters, ook als 
brancardier/vrijwilliger bij Vlaanderens 

bedevaarten. Ik was actief in het feest- 
comité van Kuurne en als Lid van Bin- 
Kuurne. Vrijwilligerswerk werd mij van 
thuis uit met de paplepel ingegeven. Ook 
belangrijk is dat ik ook heel graag, samen 
met Els, voor de kleinkinderen zorg.”

Waarom koos je voor de N-VA en hoe kwam 

je bij de afdeling Kuurne terecht?

“Ik ben al lang lid van de N-VA. Ik heb 
mijn lidkaart aangevraagd toen de N-VA 
uit het kartel met de cd&v stapte. Ik denk 
dat Vlaanderen zijn eigen boontjes moet 
doppen en dat we moeten streven om dat 
dan ook zoveel mogelijk te doen. Voor 
mij was het dan ook logisch om mij te 
engageren in het bestuur van N-VA Kuur-
ne en betrokken te blijven bij het reilen 
en zeilen van de lokale politiek van onze 
gemeente. Met de vorige gemeenteraads-
verkiezingen werd mij gevraagd om op de 
lijst te staan. Dat deed ik met plezier want 
iedereen zou eigenlijk enige interesse in 
politiek moeten tonen.”

Wat vind je de mooiste realisatie van het 

huidige gemeentebestuur?

“De centrumvernieuwing. Het meeste 

geld zit onder de grond, en daardoor 
genieten vele generaties van het comfort 
van de nieuwe infrastructuur. Een andere 
belangrijke realisatie is de bouw van de 
nieuwe gemeenteschool. Dat stond op 
de takenlijst van vorige verkiezing. We 
realiseerden dat samen met onze coalitie-
partners.”

Minister Zuhal Demir in Kuurne
Op zaterdagavond 14 oktober verwelkomden we minister Zuhal Demir in 
het Senter. De minister kon de volle zaal boeien met een heldere uiteen-
zetting over haar beleid. De hete hangijzers, Ventilus en het stikstofde-
creet, kwamen uitgebreid aan bod. Ze beantwoordde uitvoerig vragen uit 
het publiek. We ontmoetten een sympathieke dame met een grote dossier-
kennis en een groot doorzettingsvermogen. Een inspirerende avond.

Sympathiek, grote dossierkennis en inspirerend 

geld zit onder de grond, en daardoor 

kuurne@n-va.be



Nieuwjaarsontbijt
Zondag 4 februari 2024
vanaf 9 uur

Buurthuis 't Senter (achter de kerk)

Het wordt een traditie. Wij organiseren opnieuw een een 
gezellig nieuwjaarsontbijt. De ideale plaats om uw wensen 
uit te wisselen en te genieten van een heerlijk, rijk ontbijt. 

De gemeentescholen 
dragen hun steentje bij aan 
de ontharding
Kuurne investeert in een nieuwe speelplaats voor de gemeente-
lijke Centrumschool. 4.400 vierkante meter beton verdwijnen 
voor een natuurrijke, ontharde speelplaats. Water, biodiversi-
teit, leren en spelen krijgen er een nieuwe invulling. 

Vlaams onderwijsminister Ben Weyts investeerde 160.000 
euro in dat project. Daarnaast maakt de school deel uit van het 
project ‘Groenblauwe Parels’ bij het Departement Omgeving van 
onze Minister Zuhal Demir. Ook via die weg ontving de school 
een subsidie om speelplaatsen te ontharden. 

De nieuwe school op de renbaansite wordt ook omringd door 
veel groen. “Het ontwerp ziet er avontuurlijk uit”, vertelt 
N-VA-bestuurslid Kirsten Coucke. “Het zal een uitdaging zijn 
voor leerkrachten en ouders om 'vuile' kindjes te hebben. Ik 
kan alleen maar enthousiast zijn over zo een project. Kinderen 
in beweging, klaar om fantasievolle vrije momenten te creëren. 
Een prachtige uitdaging voor leerkrachten om les te geven in de 
natuur.”

De Kukadobon editie 2023: win-win-win-win
“In de eindejaarsperiode zijn er vier wins om een Kukadobon aan te kopen”, weet 
ook schepen van Lokale Economie Bram Deloof.  

   Win 1: doe er elkaar een plezier mee als cadeau onder de kerstboom of tijdens uw 
nieuwjaarsfeest. 

   Win 2: doe er als ondernemer uw personeel een plezier mee als 100 procent fi scaal 
aftrekbaar kerst- of eindejaarscadeau. 

   Win 3: doe mee aan onze wedstrijd en verdubbel uw waarde van de Kukadobon. We 
organiseren samen met de gemeente twee keer een rad-van-fortuin. Tijdens de wekelijk-
se markt op 6 en 13 december kan u uw Kukadobon in waarde verdubbelen. En er dan 
uiteraard ook mee shoppen op de markt.

   Win 4: doe onze ondernemers een plezier door lokaal te kopen. Wat is er leuker dan 
een eindejaarscadeau om te winkelen in Kuurne. Onze ondernemers helpen u met veel 
plezier. Ze hebben vast iets in huis wat u nergens anders kan kopen.

De Kukadobon koopt u in bij het Sociaal Huis, de vrijetijdsdienst en de bibliotheek. 
De bonnen worden uitgeschreven in coupures van 5, 10 of 20 euro of in een combi-
natie daarvan.

www.n-va.be/kuurne



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


